
ROMÂNIA
JUDEŢUL MARAMUREŞ
CONSILIUL LOCAL AL COMUNEI BĂIUŢ

PROCES VERBAL

încheiat azi 25.07.2022 cu ocazia şedinţei extraordinare convocată de îndată a 
Consiliului Local al comunei Băiuţ. La şedinţă mai participă şi dna primar Maciuc Viorica 
invitată, dna viceprimar Pintea Cecilia.

în urma apelului nominal făcut de d-1 secretar Pop Aurelian rezultă că sunt absenţi dnii 
consilieri Buda L şi Hollo I.

Se trece la alegerea preşedintelui de şedinţă. Se constată că, luându-se în ordine 
alfabetică, urmează ca preşedinte de şedinţă pentru luna iulie d-1 consilier Butuza Vilhelm.

D-1 preşedinte de şedinţă prezintă şi supune la vot următorul proiect de ordine de zi:
1. Proiect de hotărâre privind aprobarea organizării evenimentului cultural Ziua Minerului 

şi alocarea sumelor necesare organizării acestui eveniment;
2. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local pe anul 2022;
3. Diverse;

Dna viceprimar solicită introducerea pe ordinea de zi a unui proiect de hotărâre privind 
modificarea cotei de combustibil pentru graiferul primăriei. Ordinea de zi este aprobată cu 
unanimitate de voturi.

Este prezentat procesul verbal al şedinţei anterioare proces verbal care este aprobat cu 
unanimitate de voturi.

Se începe cu discutarea proiectului de hotărâre privind organizarea Zilei Minerului. 
Dna primar întreabă consilierii dacă se va ţine sau nu Ziua Minerului în acest an. Vine cu scena 
cel care a fost şi anul trecut, aduce şi trupa şi cântă.

Se trece la vot şi cu unanimitate de voturi este aprobată această hotărâre.
Dl consilier Nicorovici spune că oamenii consideră că se fac prea multe evenimente.
Dna primar spune că ar fi bine dacă am avea scena noastră pentru că închirierea scenei 

costă foarte mult. Va veni trupa care a concertat data trecută la final pentru că a plăcut mult 
oamenilor.

Dl preşedinte de şedinţă crede că ar trebui să fie prezenţi toţi consilierii la o masă 
împreună să nu stea fiecare separat.

Dna primar spune că artiştilor le dă firma Popas ca o sponsorizare 50 de porţii de 
mâncare şi încă vreo 50 luăm noi. Ne încadrăm în 20.000 de lei cheltuieli.

Dl consilier Prohaska întreabă ce mai trebuie în afară de aceste cheltuieli şi ce intră
aici.

Va fi aproximativ 8000 de lei Road Trip, sonorizarea 3000. 1000 muzica populară, 
organizarea 3000 + mâncarea.

Dl consilier Pop C crede că e o cheltuială mai mare decât asta. E nevoie să se facă 
curăţenie după eveniment, maşina de salubrizare poate că va trebui să meargă de 2 ori să termine 
curăţenia. Cere să se facă şi altceva decât festivaluri.



Dna primar spune că trebuia să postăm fiecare lucrare care s-a făcut, vom face poze de 
acum cu toate lucrările.

Se trece la vot şi cu unanimitate este aprobată această hotărâre.
Se poartă discuţii şi sunt exprimate nemulţumiri privitoare la afirmaţiile făcute de dl 

şef de post Precup în şedinţa trecută.
Se discută despre stabilirea de taxe cu ocazia Zilei minerului. Ar trebui să stabilim taxe 

pentru apă. salubritate, toalete.
Dl consilier Tudovan cere să fie cineva tot timpul la toalete pentru că el a găsit un copil 

care trăgea de furtune.
Se propun diferite taxe pentru participare, pentru apă şi pentru salubritate.
In final se face propunerea să lăsăm anul acesta tot aşa. fără taxe şi să vedem anul viitor 

ce vom face.
Dna primar spune că la capătul lunii se propune organizarea festivalului oxyzen, dacă 

am putea da şi acolo 5000 de lei dar despre asta vom mai vorbi.
Se trece la discutarea proiectului de hotărâre privind modificarea cotei de combustibil 

alocată graiferului.
Dna viceprimar spune că s-au dus doar 2 transporturi de lemn pe zi şi nu ajunge cota 

de combustibil aprobată. Crede că ar trebui cam 30 de litri pe cursă.
In urma discuţiilor se aprobă o cotă de 35 de litri/cursă.
Se trece la vot şi cu unanimitate este aprobată această hotărâre.
Nemaifiind alte probleme pe ordinea de zi se declară şedinţa închisă.
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